
                                                 

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 24-03-2019     

Της Μαρίας Αθανασίου, Βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα

 ΠΡΟΣ : Tον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ :  «Ανεπάρκεια  υλικών  για  την  προστασία  της  υγείας  των  ιατρών  και
νοσηλευτών του ΕΣΥ λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού»

Κύριε Υπουργέ,

Ενώ η πανδημία του κορωνοϊού βρίσκεται σε πλήρη εξέλιξη και σύσσωμο το προσωπικό
του  ΕΣΥ,  με  τους  γιατρούς  του  στην  πρώτη  γραμμή,  μάχεται  να  αντιμετωπίσει  και  να
προλάβει τα χειρότερα, η ανεπάρκεια των υλικών, που προορίζονται για την προστασία της
υγείας του ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού γίνεται πολύ σοβαρή. Μολονότι, είμαστε
μόνο στην αρχή, υπάρχει, ήδη, σοβαρότατη έλλειψη σε μάσκες «FFP2» αλλά και σε ειδικές
στολές,  που  θα  έπρεπε  να  φορούν  κατά  την  περιποίηση  των  ύποπτων  και  των
επιβεβαιωμένων κρουσμάτων τα ως άνω στελέχη του ΕΣΥ. Οι αρχικές εκτιμήσεις του κ.
Υφυπουργού,  κατά  τη  συζήτηση  Επίκαιρης  Ερώτησής  μου,  στις  31-1-2020,  δείχνουν,
δυστυχώς, απόκλιση από την πραγματικότητα. Ήδη, μετράμε έναν σεβαστό αριθμό από
κρούσματα στο ΕΣΥ, γιατρών και νοσηλευτικού προσωπικού, που προσεβλήθησαν από τη
νόσο.  Κάθε  σχετική  καθυστέρηση  και  κάθε  σχετική  έλλειψη  πρόβλεψης  είναι  άμεσα
συνδεδεμένη με την επιδείνωση, τόσο της Δημόσιας Υγείας, όσο και με την υγεία όλων μας,

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να προβείτε σε αποκατάσταση των ελλείψεων σε μάσκες και ειδικές στολές για
την προστασία της υγείας των ως άνω στελεχών του ΕΣΥ;

Η ερωτώσα βουλευτής
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